

## **Position Offered: Part-time Evangelist/Clergy for a Church Plant**

The Anglican Network Church of the Good Shepherd (Calgary) is seeking a part-time Evangelist/Clergy for this two-year-old church plant in Calgary, reaching out to the Chinese primarily and to the local community at large.

The successful candidate is required to build up a strong focus of evangelism; work with the outreach ministry group to reach families, youth and seniors; provide training, teaching and nurturing to church leaders and the congregation at large. Has passion and pastoral-theological training; shows commitment to evangelical Anglican tradition; and has an understanding of the needs of the immigrants in Calgary.

The successful candidate has to be a team player, working under the supervision of the Rector. Proficient in Cantonese and English. Fluent in Mandarin is an asset.

Applications with a detailed resume and cover letter to be directed to  
Pastoral Search Committee,  
The Anglican Network Church of the Good Shepherd Calgary  
mail to: [ancscalgary@ancgoodshepherd.org](mailto:ancscalgary@ancgoodshepherd.org)  
Deadline of application: October 31, 2015

### **聘請植堂部份時間中文傳道/牧師**

卡城聖公會牧愛堂聘請部份時間中文傳道/牧師。本植堂成立兩年，向華人及卡加里社區傳揚福音。

受聘傳道/牧師須建立植堂傳福音事工為重點；與外展隊工合作向家庭、青少年和長者傳福音；為教會領袖和會友提供訓練、教導和牧養。須具教牧神學訓練；願意持守聖公會福音信仰傳統；及認識卡加里移民的需要。

受聘傳道/牧師須有團隊精神，接受主任牧師領導。操流利粵語及英語，懂國語更佳。

**有意申請者請具履歷及申請信函與**

Pastoral Search Committee,  
The Anglican Network Church of the Good Shepherd Calgary  
電郵至 [ancscalgary@ancgoodshepherd.org](mailto:ancscalgary@ancgoodshepherd.org)

申請截止日期：2015年10月31日